



## Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte

9/8-2022

Närvarande: Fredrik Nilsson ordf.  
Patrik Andreasson v.ordf.  
Roger Nilsson kassör  
Ann Pettersson suppl.  
Mats Persson suppl.  
Per Henrik Göransson  
Conny Karlsson  
Finn Clausen  
Lars Söderman  
Peter Grenander

Frånvarande: Camilla Ewald sekr.  
Sarah Nilsson

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### §2 Godkännande av dagordningen

Ledamöterna enades om att följa dagordningen.

### §3 Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

### §4 Rapporter från:

- Ordförande:
  - Ordförande informerade under respektive punkter.
- Kassör:
  - Ekonomin är god.
- Luftgevär:
  - Vi startar LG säsongen den 6 september.
  - Roger föreslog att vi skulle ha en kickoff som uppföljning på vår resa till Bakken för att starta upp LG säsongen. Beslut togs på en faddertävling där föreningen bjuder på pizza den 4 september, inbjudan ska gå ut till nya och gamla medlemmar.
  - Patrik ska sätta ihop ett tjänstgöringsschema för LG säsongen.
  - Skåneserielag ska anmälas vem håller i det?



- Vi kommer fortsätta med bokningssystemet men övergå till Doodle igen.
- Korthåll:
  - Gummidukar till KH har blivit inköpta och ska bytas i tavlorna innan Landskampen.
  - Landskampen går av stapeln 19-21 aug i Ystad, stugor är bokade, Matmeny klar och de sista justeringarna och besluten togs på kvällens möte.
  - Fredrik återkommer med nya datum för mästerskap på korthåll.
- Säkerhet:
  - Vi behöver ett par som sätter sig in i vår scatt och kan visa övriga i föreningen hur den fungerar. Peter och Ann som skjutit lite med den skulle titta på de.
- Årsberättelse:
  - Inget att rapportera.
- Tävlingsprogram:
  - Inget att rapportera.
- Märkeskompetens:
  - Inget att rapportera.
- Närvarokort:
  - Närvarokort är inskickade till kommunen och RF.
- Uppvaktningar:
  - Inget att rapportera.
- Nyckelförteckning:
  - Inget att rapportera.
- Licenser:
  - Det har fortfarande inte skickats in någon licensansökan på geväret som beslutades att köpas in förra mötet.

#### §5 Övriga frågor

- Inget att rapportera.

#### §6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Nästa möte är 19 september 18.30 i stugan.

#### §7 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.



---

Patrik Andreasson  
Sekreterare

---

Fredrik Nilsson  
Ordförande